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CUIDEM BCN A CIUTAT VELLA 

CONSELL DE BARRI DE SANT PERE, SANTA CATERINA I LA RIBERA 

DISTRICTE DE CIUTAT VELLA 

Data: 22/02/2022  Horari: 18:30 – 20:50 h 

Lloc: Centre Cívic Convent de Sant Agustí, Carrer del Comerç 36 

Enllaç vídeo: Consell de Barri del Casc Antic, 22 de febrer de 2022 

 

ORDRE DEL DIA:  

1. Punt Informatiu 

2. Punt deliberatiu: Cuidem Barcelona, la nova contracta de neteja. 

3. Torn obert de preguntes 

TAULA PRESIDÈNCIA: 

Jordi Rabassa (regidor del districte), Andrés Pérez i Joan Julibert (consellers Casc Antic), Natàlia 

Martínez (consellera tècnica) 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT 

Victòria Plumed (referent neteja), Frederic Ximeno (gerent Medi Ambient) 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 32 persones (10 dones) i 4 online 

Entitats presents:  GENAB (Grup Ecologista del nucli antic de Barcelona), AV Casc Antic, Born 

Comerç, Espai d’Inclusió del Casc Antic. 

 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA DE 

NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Pel que fa al servei de neteja i baldeig: 

 La gent orina als carrers després del baldeig nocturn. Es proposa que es faci regada diürna a 

l'albada, perquè sigui més efectiva. 

 Al Passatge de Sant Benet, l’empresa de neteja no neteja el tram que s’ha prolongat. Els 

operaris/es diuen que al croquis que l’empresa els proporciona no consta acció de neteja a 

l’ampliació.  

 Agraeixen la nova maquinària de neteja. 

 

https://youtu.be/DkVlV0uS9ko
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Pel que fa a recollida d’escombraries coordinada: 

 Des del GENEB, es manifesta satisfacció per la implantació de la recollida selectiva porta a 

porta i pregunten com es farà i per on es començarà? 

Pel que fa als contenidors: 

 Als contenidors que es van mostrar com a prova pilot, no es distingia bé el que NO es pot 

tirar a dins. Cal que això se solucioni perquè la gent recicli correctament. 

Pel que fa a la difusió: 

 Es troba a faltar una campanya informativa de ben intensiva i clara. Campanya amb 

dibuixos, per exemple, per a facilitar la comprensió i que es faci correctament el reciclatge.  

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

 S’informarà del problema de neteja al Passatge de Sant Benets 

 Respecte al baldeig nocturn: s’han explicat les accions ordinàries estructurals, però en el cas 

dels botellots, l’acció de baldeig associada a la Guàrdia Urbana és un servei específic no 

relacionat amb el de neteja. Des de neteja, per a botellots, hi ha serveis excepcionals.  

 No hi haurà un porta a porta, no hi ha xip o dies concrets assignats. Dins dels serveis actuals, 

s’incorporen dues fraccions més: hi ha ampliació del servei de recollida coordinada.  

 El baldeig és fa a la nit per fer-lo després de la recollida coordinada de la brossa. A les zones 

amb més contenidors es fa baldeig nocturn perquè porten molt de cabal (pot perjudicar a la 

gent, terrasses, etc.). El baldeig s’ha de fer el carrer buit, si no es perdria qualitat i eficiència. 

 Cal millorar el pictograma dels nous contenidors ja que crea confusió. No es pot posar una 

creu vermella a causa de la naturalesa dels materials de fabricació, però buscaran la manera 

de comunicar-lo bé. 

 Els contenidors s’aniran canviant per per tipologia: lateral gran (a partir 18 abril) i lateral 

petit.  

 Pel que fa al servei de recollida a les portes, començarà a recollir al juliol-agost i es farà una 

campanya divulgativa per arribar a tothom en diversos idiomes. Es necessita molta 

divulgació perquè parlem d'un canvi d’hàbits. 

Cloenda: el regidor emplaça als ciutadans a participar a les passejades.  

 

 

 


